

The CVE Pickleball Club is proud to welcome you to its website. Here, you will discover our Club through a series of sections presenting our Constitution, Mission, Vision and Values, our rules and policies, our court allocation schedules, our activities, our financial statements, our meeting minutes, and much more.

The CVEP Club brings together more than 800 pickleball players from CVE, whether they play recreationally or in a more competitive spirit. In collaboration with Cenclub, CVEP manages, during the fall and winter seasons, the 8 courts in the main parking lot, the 4 courts at the Clubhouse, as well as the Swansea courts (2 courts in the morning and 4 courts in the afternoon).

Take the time to explore our website, and feel free to contact us if you have any questions.

Le Club de pickleball CVE est heureux de vous accueillir sur son site Web. Vous y trouverez une présentation complète de notre organisation à travers différents onglets : notre Constitution, notre Mission, notre Vision et nos Valeurs, nos règles et politiques, nos horaires d'attribution des terrains, nos activités, nos états financiers, nos procès-verbaux des assemblées, et bien plus encore.

Le Club CVEP regroupe plus de 800 joueurs de pickleball de CVE qui pratiquent ce sport de manière récréative ou dans un esprit plus compétitif. En collaboration avec Cenclub, CVEP assure la gestion, durant les saisons d'automne et d'hiver, les 8 terrains du stationnement principal, les 4 terrains du Clubhouse, ainsi que les terrains de Swansea (2 terrains le matin et 4 terrains l'après-midi).

Prenez le temps de parcourir notre site et n'hésitez pas à nous contacter pour toute question.